
اخبارخبر كوتاه
با حضور رئیس مجلس و وزیر نیرو صورت گرفت؛

افتتاح هشت پروژه برق منطقه ای خوزستان

مدیر شعب استان بانک مسکن استان کرمانشاه اعلام کرد:

استقبال از افزایش جدید تسهیلات خرید و ساخت واحدهای مسکونی

تلاش مدیریت شهری، تبدیل کرج به شهری پایدار است

هشت پروژه شرکت برق منطقه ای خوزستان 
با حضور رییس مجلس شورای اسلامی و وزیر نیرو، 
با اعتباری بالغ بر۶ هزار و ۵۰ میلیارد ریال افتتاح 

شد.
این  افتتاح  آیین  در  شرکت  این  مدیرعامل 
این  ، گفت:  اهواز  بقایی  در پست شهید  ها  پروژه 
به  متن  ولت  کیلو   ۴۰۰ پست  شامل  ها  پروژه 
همراه خط ۴۰۰ کیلو ولت ۲ مداره شهید بقایی و 
خط ۲۳۰ کیلوولت ۲ مداره متن به نیروگاه غرب 
کارون ، فاز اول پست و خط ۴۰۰ کیلوولت جندی 
ورودی  مداره   ۲ خط  و  پست  خانه  کلید  شاپور، 
۴۰۰ کیلوولت شهید بقایی و نصب دوبی در پست 
۴۰۰.۲۳۰ شهید بقایی هستند.محمود دشت بزرگ 
ایران   – ب  الف-  ملی  پویش  قطار  اینکه  بیان  با 
این هفته در ایستگاه استان خوزستان توقف دارد، 
تصریح کرد: در این پویش ملی برنامه ریزی شده 
برق  پایان سال هر هفته طرح های صنعت  تا  که 
برداری  بهره  مرحله  به  مختلف  های  استان  در 
به طور رسمی  اجرایی آن ها  یا عملیات  و  برسند 
آغاز شوند.وی بیان کرد: با افتتاح این هشت پروژه 
کیلوولت   ۴۰۰ قوی  فشار  پست  پروژه  چهار  که 

است  ولت  کیلو   ۲۳۰ و   ۴۰۰ خط  پروژه  چهار  و 
و  ها  پست  ظرفیت  به  آمپر  مگاولت   ۸۰۰ بر  بالغ 
برق  به مجموعه شبکه  معادل ۱۱۸ کیلومتر مدار 
اضافه شده است.مدیرعامل شرکت برق  خوزستان 
و  خطوط  این  کرد:  تاکید  خوزستان  ای  منطقه 

پست ها در شبکه بهره برداری برق استان قرار می 
گیرند و برای تابستان سال ۹۹ شبکه برق استان 
را تقویت خواهند کرد.دشت بزرگ با اشاره کسب 
سال  دو  در  برق  مصرف  مدیریت  در  نخست  رتبه 
شناور  و  شده  انجام  اقدامات  با  کرد:  بیان  پیاپی 

الگو در کشور  ادارات که یک  سازی ساعت کاری 
شد در سال ۹۷ برای اولین رشد منفی ۳.۷ درصد 
را  آن  نیز   ۹۸ سال  در  و  ثبت  برق  مصرف  در  را 
و  بر  سرمایه  برق  صنعت  گفت:  کردیم.وی  تکرار 
کالای گرانی است و عقب ماندگی ناشی از جنگ 
افتادگی  باعث عقب  منابع  توزیع  توازن در  و عدم 
این صنعت در خوزستان شده که نیازمند حمایت 
این  جبران  برای  ای  بودجه  تقویت  و  پشتیبانی  و 
منطقه  برق  شرکت  است.مدیرعامل  ماندگی  عقب 
ای خوزستان تاکید کرد: در مصوبه سال ۹۶ مقرر 
شده بود منابع لازم برای توسعه و پایداری شبکه 
تومان  میلیارد  میزان۱۵۰۰  به  خوزستان  برق 
آن  اگر تخصیص سال ۹۸  پیدا کند که  ختصاص 
میلیارد دیگر آن  انجام شود ۱۰۰۰  به طور کامل 
با وجود که در سال سوم برنامه هستیم اختصاص 
پیدا نکرده است.دشت بزرگ گفت: امیدوار هستیم 
که این بودجه تا ۱۴۰۰ ادامه پیدا کند و درخواست 
از  بتوانیم  تا  این تبصره تمدید شود  می کنیم که 
این ظرفیت برای توسعه شبکه برق استان استفاده 
و  پاسخگو  خوزستان  مردم  مقابل  در  تا  کنیم 

شرمنده آنها نشویم.

گفت  کرمانشاه  استان  مسکن  بانک  مدیر 
با  مسکن  ساخت  و  خرید  تسهیلات  پرداخت   :
شهر  در  یعنی  جدید  مبالغ  با  زوجین  درخواست 
تومان و در شهرستان های  کرمانشاه ۱۶۰میلیون 
استانی  هم  استقبال  با  تومان،  استان ۱۲۰میلیون 
ها مواجه شده است.ریحانی پور در گفتگو با رسانه 
فوق  مطلب  بیان  ضمن  استان  مطبوعات  و  های 
افزود: افزایش تسهیلات بانک مسکن، سبب افزایش 
قدرت خرید مردم شده لذا این روزها مراجعه برای 
شعب  و  است  شده  بیشتر  تسهیلات  این  دریافت 
پیش  از  بیش  آمادگی  با  نیز  استان  مسکن  بانک 
تسهیلات مذکور را به متقاضیان پرداخت می کنند.
وی گفت: این تسهیلات بدون نیاز به سپرده گذاری 

و از طریق خرید اوراق گواهی حق تقدم استفاده از 
تسهیلات مسکن پرداخت می شود و مشتری چه 
تابعه  در شهرستان کرمانشاه چه در شهرستانهای 
خرید  تسهیلات  سقف  بر  علاوه  توانند  می  استان 
یا ساخت واحدهای مسکونی از ۴۰ میلیون تومان 
تسهیلات جعاله تعمیرات نیز بهره مند شوند. به این 
ترتیب اگر متقاضی به همراه همسر خود متقاضی 
تسهیلات  احتساب  با  باشد  تسهیلات  این  دریافت 
تومان  جعاله، در شهرستان کرمانشاه ۲۰۰میلیون 
دریافت می کند و اگر زوجی در سایر شهرستانهای 
۱۶۰میلیون  تسهیلات  از  باشند  متقاضی   استان 
تومانی خرید یا ساخت بهره مند خواهند شد.مدیر 
در  اوراق  با  تسهیلات  سقف  افزود:  مسکن  بانک 

تومان  میلیون   ۸۰ کرمانشاه  برای  انفرادی  حالت 
تومان  استان۶۰میلیون  های  شهرستان  وبرای 
یا  انفرای  حالت  دو  در  جعاله  تسهیلات  اما  است 
پرداخت  تومان  ۴۰میلیون  سقف  همان  با  زوجین 
مدت  داشت:  اظهار  ادامه  در  شود.وی،  می 
احداث مسکن ۱۲  و  بازپرداخت  تسهیلات خرید 
سال و  تسهیلات جعاله ۵ سال است و این دوران 
حتی  تا  است  شده  طراحی  دلیل  این  به  طولانی 
المقدور با توان بازپرداخت مشتریان انطباق داشته 
باشد، ریحانی پور در بخش دیگری از سخناش در 
گفت:  مسکن  بانک  سپرده  با  تسهیلات  خصوص 
یکم  مسکن  انداز  پس  صندوق  حساب  تسهیلات 
در  و  میلیون  کرمانشاه۶۰  در  انفرادی  حالت  در 

در  و  است  تومان  استان۴۰میلیون  شهرستانهای 
باشند  تسهیلات  این  متقاضی  زوجین  که  صورتی 
تومان و سایر شهرستانها  در کرمانشاه۱۲۰میلیون 
۸۰ میلیون تومان دریافت می کنند.نرخ سود این 
تسهیلات در بافتهای فرسوده ۶ درصد و در سایر 
آن۱۲سال  بازپرداخت  و  درصد   ۸ شهری  مناطق 
سررسید  که  هایی  زوج  یا  افراد  گفت:  است.وی 
عبارتی  به  فرارسیده  آنها  یکم  صندوق  تسهیلات 
حداقل مدت سپرده گذاری آنها که  یکسال است 
ترتیبی که ذکر شد  به  توانند  باشد می  فرارسیده 
اصل  همچنین  و  حساب  این  تسهیلات  بر  علاوه 
 ۴۰ تسهیلات  از  اند  گذاشته  سپرده  که  مبلغی 
میلیون تومانی جعاله تعمیرات نیز بهره مند شوند.

کمالی زاده
مادران شهید  نام  به  امروز که  به مناسبت  مادران شهید  پارک 

مزین شده است، در محله کیانمهر کرج به بهره برداری رسید.
در  زاده  کمالی  علی اصغر  امروز،  کرج  خبری  پایگاه  گزارش  به 
آیین بهره برداری از پارک مادران شهید که بعدازظهر شنبه برگزار 
شد، ضمن تبریک ایام الله دهه مبارکه فجر، اظهار کرد: پارک مادران 
شهید به مناسبت امروز که به نام روز مادران شهید مزین شده است، 

در محله کیانمهر کرج به بهره برداری می رسد.
اعلام  هکتار   ۱.۲ را  کرج  کیانمهر  پارک  مساحت  کرج  شهردار 
کرد و گفت: این پارک با اعتباری حدودا ۳.۵ میلیارد تومان برای بهره 

برداری آماده شده است .
تمام  تبدیل  رویکرد شهرداری کرج  اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی 

به فضاهای سبز  کاربری فضای سبز  با  عرصه های خالی شهر کرج 
است، تاکید کرد: مدیریت شهری کرج درصدد است تا با احداث این 

فضاها، در راستای تبدیل کرج به شهری پایدار تلاش کند.
یادگار  پارک  فاز دوم  افتتاح همزمان  از  شهردار کرج همچنین 
امام خمینی )ره( خبر داد و بیان کرد: فاز دوم این پارک با مساحت ۷ 

هزار متری در محدوده منطقه چهار شهرداری کرج واقع است.
در  کرج  شهری  مدیریت  اینکه  بیان  با  دیگری  بخش  در  وی 
راستای توسعه فضاهای سبز در مناطق کم برخوردار تلاش می کند، 
اضافه کرد: تا پایان سال جاری چندین پروژه دیگر در حوزه فضای 
بروز  و  توسعه  کرج  شهردار  گفته  به  شود.  می  افتتاح  کرج  در  سبز 
اتوبوس رانی کرج خبر دیگری است که در روز های  ناوگان  رسانی 

آتی به سمع و نظر همشهریان کرجی خواهد رسید

مدیرکل راه وشهرسازي استان اصفهان در سفر به اردستان:

تكميل باند دوم اصفهان – اردستان حائز اهميت و اولويت راه وشهرسازي

حضور کارگردان و عوامل فيلم “شنای پروانه” در پرديس سينمايی فجر اسلامشهر

اگر مترو اسلامشهر تبادلی باشد این همه هزینه كردن اشتباه است 

طبق  اراضي  واگذاري  با  قرآن:  قاري  علیرضا 
سوي  از  تشویقي  هاي  بسته  ارائه  با  و  قوانین 
را  ها  پروژه  از  عظیمي  بخش  توان  مي  شهرداري 
تکمیل و جهت تسریع در زمان و کاهش هزینه ها 
در اجراي پروژه هاي راهسازي Rcc بهترین روش 

جایگزین آسفالت است.
وشهرسازي  راه  مدیرکل  قرآن  قاري  علیرضا 
استان در پنجمین روز از دهه فجر انقلاب اسلامي 
صادق  سید  والمسلمین  الاسلام  حجت  حضور  با 
شوراي  مجلس  در  مردم  نماینده  نژاد  طباطبایي 
چند  تني  و  فرماندار  تاملي  حمیدرضا   ، اسلامي 
هاي  پروژه  از  بازدید  ضمن  محلي  مسئولین  از 
زواره  اردستان،  شهر  سه  وشهرسازي  مسکن  راه، 
حضور  شهرستان  این  اداري  نشست  در  مهاباد،  و 
ماندگي  عقب  علت  ابتدا  در  نژاد  یافت.طباطبایي 
شهرستان در پیشرفت پروژه هاي عمراني را عدم 

حضور  گفت:  و  کرد  عنوان  اعتبارات  تخصیص 
جمعیت درشهرستان اردستان معمولا فصلي است 
و متاسفانه مقوله جمعیت عاملي شده تا تخصیص 
اعتبارات به شهرستان قطره چکاني باشد درحالي 
شهرستان  سوي  از  اعتبارات  تامین  بحث  که 
پیگیري مي شود ولي در زمان مورد نظر تخصیص 
نمي یابد .وي افزود: لازم است تا امکانات ویژه اي 
براي شهرستان در نظر گرفت و تعریف کرد تا این 

شهرستان نیز پیشرفت لازم را بنماید.
متاسفانه  داشت:  بیان  ادامه  در  قرآن  قاري 
اما  داشته  چشمگیري  کاهش  وزارتخانه  قیر  سهم 
مي  ها  شهرداري  که  تشویقي  هاي  بسته  با  باید 
توانند در شهرهاي خود ایجاد کنند سعي شود تا 
در راستاي تکمیل پروژه ها قدم برداشت و آنها را 
به سرانجام رسانید.مدیرکل راه وشهرسازي استان 
در ادامه گفت: به صورت ویژه پیگیر تکمیل پروژه 

به  توجه  با  تا  است  لازم  و  است  شهرستان  هاي 
طریق  از  بتوان  در شهرستان  دولتي  اراضي  وجود 
موجود  ضوابط  و  قوانین  طبق  زمین  واگذاري 
مقام  نمود.این  مرتفع  را  مشکلات  از  بسیاري 
مهاباد  به خواسته مسئولین شهر  توجه  با  مسئول 
داشت:  اظهار  شهر  اقتصاد  به  کمک  بر  مبني 
ایجاد  با  توان  مي  راه  حریم  اراضي  باآزادسازي 
کاربري هاي مناسب نسبت به احداث مجتمع هاي 
نسبت  متناسب  هاي  کاربري  و  تفریحي  و  رفاهي 
به این مهم اقدام نمود.وي ادامه داد: تکمیل پروژه 
اداره  این  اولویت  اردستان در   – باند دوم اصفهان 
اجراي  حال  در  پیمانکار  خوشبختانه  و  است  کل 
بهره  به  و  تکمیل  بزودي  و  راهسازیست  عملیات 
این  حاشیه  در  قاري القرآن  رسید.  خواهد  برداري 
در  به طرح هاي  به خبرنگاران  پاسخ  در  و  نشست 
داشت:  اظهار  و  کرد  اشاره  اردستان  اجراي  دست 

باقي مانده  کیلومتر   ۱۷ از  کیلومتر   ۱۰ بر  افزون 
است  آسفالت شده  آماده  اصفهان  اردستان-  جاده 
حمل ونقل  و  راهداري  اداره  آمادگي  صورت  در  و 
آسفالت  جوي،  وضعیت  بودن  مناسب  و  جاده اي 
خواهد شد و هفت کیلومتر دیگر نیز در سال آینده 
به پایان خواهد رسید.قاري قرآن تاکید داشت تا با 
روند  در  تسریع  و  بودن  به صرفه  مقرون  به  توجه 
اجرا و کاهش هزینه ها از روش اجراي بتن غلطکي 
یا Rcc در پروژه ها استفاده شود . وي در توضیح 
با  غلطکي  بتني  لایه  داشت:  بیان  اجرا  روش  این 
تواند  مي  درست  اجراي  درصورت  اینکه  به  توجه 
بسیار مقرون به صرفه بوده و جایگزین لایه بیس 
و آسفالت بیندر شود مي تواند در بسیاري از پروژه 
هاي راهسازي اجرا و سرعت طرح را از ۸۰ کیلومتر 
  A به سرعت طرح بزرگراهي و سطح سرویس دهي

و B تبدیل کرد.

 کارگردان و عوامل فیلم” شنای پروانه” از فیلم های جشنواره 
فجر در نخستین روز افتتاح جشنواره فیلم فجر در پردیس سینمایی 
دومین سال  برای  اسلامشهر  اسلامشهر حاضر شدند.شهرستان  فجر 
متوالی میزبان جشنواره فیلم فجر است و تمامی فیلم های راه یافته 
به جشنواره فیلم فجر در پردیس سینمایی فجر شهرداری اسلامشهر 
اکران می شود. فیلم “شنای پروانه” در روز نخست جشنواره فیلم فجر 
در اسلامشهر در پردیس سینمایی این شهرستان در حالی برای پرده 
رفت که محمد کارت کارگردان و برخی عوامل این فیلم در پردیس 
سینما فجر اسلامشهر حاضر و در کنار علاقمندان به هنر سینما به 

تماشای فیلم شنای پروانه نشستند. محمد کارت در جمع تماشاگران 
با بیان این که اهل جنوب شهر شیراز است اظهار داشت خوشحالم 
که اولین نمایش فیلمم در جنوبی ترین نقطه تهران است،  چرا که در 
منطقه جنوب تهران پژوهش های زیادی داشته و مستند ها ساخته 
ام و برای شنیدن نظر اهالی اینجا با اشتیاق فراوان آمده ام. کارگردان 
فیلم درباره بچه های جنوب شهر  این  ادامه داد:  پروانه  فیلم شنای 
است، اما مسائل آن درباره کل جامعه است و طبقات مختلف می توانند 
حال  فیلم  تماشای  از  پس  نظرم  به  و  کنند  برقرار  ارتباط  آن  با 
تماشاگران خوب بود و از تماشای فیلم اظهار رضایت داشتند. وی با 

بیان اینکه تمام تلاشمان را کردیم تا توده مردم فیلم را دوست بدارند 
دارد  دوست  امروز  تماشاگر  من  نظر  به  کرد:  خاطرنشان  نه خواص، 
در کنار تماشای فیلم و سرگرمی روی مسائل اجتماعی تعمق کند. 
گفتنی است محمد کارت پس از اکران فیلمش در کنار تماشاگران و 
علاقه مندان به هنر سینما قرار گرفت و به سوالات آنان پاسخ گفت.

کیمیایی،  مسعود  کارگردانی  به  شد  خون  فیلم های  است  ذکر  قابل 
شنای پروانه به کارگردانی محمد کارت و خروج به کارگردانی ابراهیم 
حاتمی کیا در جمع مردم فرهنگی، پرشور ، هنردوست اسلامشهر در 

روز نخست جشنواره فیلم فجر روی پرده رفت.

رئیس شورای اسلامی شهر اسلامشهر گفت: با این هجمه فشار 
های اقتصادی، برای احداث مترو هزینه می کنیم، اما اگر قرار است مترو 
اسلامشهر تبادلی باشد این همه هزینه کردن کاری عبث و اشتباه است.
مصطفی سالاریان در نشستی با خبرنگاران با اشاره به مزایای راه اندازی 
مترو اسلامشهر اظهار داشت: با احداث مترو بار ترافیکی محور آیت الله 
سعیدی کم حجم تر شده و به تبع آن از آلودگی هوا نیز می کاهد و 
و هزینه مسافران و شهروندان است.وی گفت:  صرفه جویی در وقت 
آزادگان قطعی شده  ایستگاه  به  اتصال آن  و  بودن خط مترو  انتقالی 
اما نه صد در صد، اگر قرار است مترو اسلامشهر تبادلی باشد، صرف 
بودجه شهرداری برای احداث مترو بسیار اشتباه و کاری بیهوده است. 
رئیس شورای شهر اسلامشهر با بیان اینکه اگر مترو تبادلی باشد فرقی 
با جابجایی مسافران با اتوبوس تا متروازادگان ندارد، تصریح کرد: اگر 
خط مترو تبادلی در نظر گرفته شود، صرف هزینه ۴ هزار میلیارد تومان 
 BRT برای احداث آن اشتباه محض است و با جایگزین کردن یک خط

که هزینه بسیار کمتری از احداث مترو دارد، می توان هم در وقت و 
هم در هزینه مسافران صرفه جویی نمود و هم اینکه بودجه شهرداری 
را در بسیاری از کارهای عمرانی و فرهنگی شهر مصرف کرد .سالاریان 
ادامه داد: تنها مدیرعامل مترو موافق اجرای طرح تبادلی مترو است و 
ما ۹ نفر عضو شورا مقتدرانه از حقوق مردم اسلامشهر دفاع می کنیم و 
تمام تلاش خود را برای احداث مترو به صورت انتقالی انجام می دهیم. 
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به ترافیک میدان نماز 
تا میدان قائم و الغدیر ازعان داشت: اگر کارشناسانه و فنی به موضوع 
بنگریم، مشاهده میکنیم که بیش از ۶۰ درصد ماشین هایی که مورد 
میدان نماز می شوند از میدان قائم و الغدیر خارج می شوند و یا بلعکس 
و این نشان دهنده استفاده مسیر عبوری شهرهای اطراف از اسلامشهر 
است.رئیس شورای شهر اسلامشهر افزود: گاها پلاک استان های غربی 
و جنوب غربی در بین خودروهای عبوری مشاهده می شود و در نتیجه 
اسلامشهر محل تردد برخی استان های کشور است، انصافا روا نیست 

بپردازند. سالاریان  را  ترافیکی محور  این شهر هزینه رفع  فقط مردم 
و  است  استانی  فرا  نماز طرح  میدان  ترافیک  رفع معضل  تاکید کرد: 
نیازمند تخصیص بودجه ملی می باشد، شهرداری اسلامشهر از مالکان 
برای  از محل کسب درآمد شهرداری  بزرگ کشور است که می تواند 
عمران و آبادانی و برنامه های فرهنگی شهر  هزینه کند،اما مجبور است 
برای مشکلات تردد و حمل و نقل و رفع ترافیکی که عامل آن مردم 
این شهر نیستند، هزینه نماید. وی در پایان با بیان اینکه فروش املاک 
تنها در سه مورد مترو، پروژه تقاطع غیر همسطح میدان  اسلامشهر 
نماز و پروژه کمربندی شمالی شهید قاسم سلیمانی هزینه می شود 
خاطرنشان کرد: رفع معضلات ترافیکی اسلامشهر فرا منطقه ای بوده 
و اعتبار ملی می خواهد، از اصحاب رسانه و خبرنگاران می خواهم برای 
رفع مشکلات شهری به یاری مدیریت شهری بشتابند و از نمایندگان 
سهم خواهی و استقلال اسلامشهر، و تخصیص بودجه ملی برای رفع 

مشکلات حمل و نقل مطالبه کنند.

ارسال 1.000.000پیامک هشدار یخ زدگي 
براي مشترکین آبفاي استان اصفهان

هشدار  پیامک  هوا  شدن  سرد  با  همزمان 
مشترکین  تمام  براي  زدگي  یخ  از  پیشگیري 
دفتر  شد.مدیر  ارسال  اصفهان   استان  آبفاي 
خدمات مشترکین و درآمد شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان با اعلام این خبر گفت: به دنبال 
استانداري  بحران  مدیریت  کل  اداره  هشدار 
اصفهان در روزهاي پایاني هفته گذشته مبني بر 
ورود یک سامانه بارشي جدید به استان و کاهش 
شدید دما، این شرکت اقدام به ارسال نزدیک به 
یک میلیون پیامک براي مشترکین خود به ویژه 
در مناطق سردسیري کرد. رحمت الله آقابابایي 
افزود: در این پیامک از مشترکین درخواست شد 
اسرع  در  زدگي،  یخ  از  پیشگیري  منظور  به  تا 
وقت نسبت به پوشاندن و عایق بندي کنتورهاي 
که  این  بیان  با  کنند.وي  اقدام  خود  ملک  آب 
پیش از این پیام هاي شرکت آب و فاضلاب نظیر 
پیام هاي صرفه جویي یا پیشگیري از یخ زدگي 
همراه با قبوض کاغذي ارسال مي شد افزود: با 
جمع آوري شماره تلفن هاي همراه مشترکین و 
اجراي طرح حذف کاغذي آب بهاء، از این پس 
تمام پیام هاي آموزشي و اطلاع رساني از طریق 
شود.مدیر  مي  ارسال  مخاطبین  براي  پیامک 
استان  آبفاي  درآمد  و  مشترکین  خدمات  دفتر 
گذشته،  در  که  این  به  توجه  با  گفت:  اصفهان 
دوره قرائت و توزیع قبوض آب بهاء هر ۴۵ روز 
یک بار بود، براي ارسال هر پیام جدید باید ۴۵ 
حذف  با  که  حالي  در  ماندیم  مي  منتظر  روز 
قبوض کاغذي و استفاده از پیامک، مي توان در 
کمترین زمان، آموزش هاي لازم را به مشترکین 
پایان  در  وي  کرد.  ارائه  استان  سراسر  در  آبفا 
افزود: تاکنون نزدیک به یک میلیون و ۲۰۰ هزار 
شماره تلفن همراه از ۹۷ درصد از مشترکین در 
فاضلاب  و  آب  شرکت  مشترکین  جامع  سامانه 
همکاري خوب  با  که  ثبت شده  اصفهان  استان 
شهروندان به زودي به ۱۰۰ درصد خواهد رسید. 
آقابابایي افزود: البته تعدادی از این شماره تلفن 
ها، تکراری و مربوط به مشترکینی است که بیش 
از یک انشعاب دارند و به همین دلیل برای این 
ارسال  آموزشی  پیام  یک  فقط  مشترکین  قبیل 

می شود.

در روستای علاء سمنان برگزار شد؛
اختتامیه طرح همیار انرژی ویژه 
آموزش بانوان روستایی در زمینه 

مدیریت مصرف برق
آموزش  ویژه  همیارانرژی  طرح  اختتامیه 
مصرف  راهکارهای  پیرامون  روستایی  بانوان 
بهینه برق ، در روستای علاء شهرستان سمنان 
و  زنان  امور  در  مدیرعامل  شد.مشاور  برگزار 
خانواده شرکت توزیع برق استان سمنان گفت: 
طرح همیار انرژی با مشارکت اداره کل دفتر امور 
بانوان و خانواده استانداری و فرمانداری سمنان و 
شرکت توزیع نیروی برق استان ، در روستاهای 
خانم  آمد.نرجس  در  اجرا  به  سمنان  شهرستان 
کارشناسان  طرح  این  در  اظهارداشت:  هراتی 
صحیح  استفاده  های  روش  برق  توزیع  شرکت 
اوج  ساعات  معرفی  شامل؛  الکتریکی  انرژی  از 
برچسب  روشنائی،  با  مرتبط  موضوعات  مصرف، 
انرژی ، نحوه همکاری مشترکین در ساعات پیک 
از  استفاده  عدم  برق،  صنعت  با  شب  و  روز  بار 
بهره  و  بار  اوج  ساعات  در  پرمصرف  برقی  لوازم 
از  استفاده  جای  به  روز  طبیعی  نور  از  گیری 
تصریح  دادند.وی  آموزش  را  مصنوعی  روشنایی 
کرد: آموزش نحوه پرداخت غیرحضوری صورت 
حساب برق مصرفی در راستای طرح ملی حذف 
قبوض کاغذی برق، از دیگر مواردی است که در 
است.وی  آگاهی دهی شده  و  اجرایی  این طرح 
اضافه کرد: بانوان روستاهای رکن آباد، خیرآباد، 
جام، دوزهیر ، آبخوری و علاء شهرستان سمنان 
و  داشته  مناسبی  بسیار  مشارکت  طرح  این  در 
برق  مصرف  سازی  بهینه  آموزشی  بروشورهای 
در اختیار آنان قرار گرفته است.گفتنی است: در 
بانوان و  اختتامیه این طرح، مدیرکل دفتر امور 
خانواده استانداری، بخشدار مرکزی و جمعی از 
مسئولان شرکت توزیع برق استان سمنان حضور 

داشتند.

معاون آب و آبفا وزارت نیرو
 33 سد جدید تا پایان دولت تدبیر و 

امید در کشور ساخته می شود
 ۳۳ گفت:  نیرو  وزارت  آبفا  و  آب  معاون    
سد جدید تا پایان دولت تدبیر و امید در کشور 

ساخته می شود.
مدیران  معارفه  آئین  در  زاده  تقی  قاسم 
و  آب  شرکت  و  ای  منطقه  آب  شرکت  عامل 
فاضلاب آذربایجان غربی که در سالن اجتماعات 
پیش  اینکه  بیان  برگزار شد،با  استان  برق  اداره 
کشور  در  ملی  سد   ۱۹ اسلامی  انقلاب  از 
افزایش  سد   ۱۸۲ به  هم اینک  که  داشت  وجود 
موجود،  سد   ۱۸۲ از   کرد:  اظهار  یافته است، 
۳۷ سد در دولت تدبیر و امید ساخته شده که 
ساخت ۳۳ سد دیگر نیز تا پایان دولت تدبیر و 
بااشاره  زاده  دارد.تقی  قرار  کار  دستور  در  امید 
به  سلماس  شرب  آب  خانه  تصفیه  افتتاح  به 
عنوان صدو پنجاهمین تصفیه خانه کشور بیان 
کرد: تصفیه خانه آب شرب سلماس با اعتبار ۶۷ 
میلیارد تومان که ازاین میزان ۳۷ میلیارد تومان 
آورده بخش خصوصی است، امروز بهره برداری 
تصفیه  انقلاب ۲۷  اوایل  اینکه  بیان  با  .وی  شد 
خانه آب شهری در کشور وجود داشت، تصریح 
امروز صد و پنجاه تصفیه خانه شهری در  کرد: 
پایان دولت ۲۷ تصفیه  تا  کشور وجود دارد که 
خانه آب شرب شهری دیگر نیز ساخته می شود 
.معاون وزیر نیرو اظهار کرد: قبل از انقلاب فقط 
۴ تصفیه خانه فاضلاب شهری وجود داشت که در 
حال حاضر به ۲۳۲ واحد فاضلاب شهری رسیده 
است که هدفگذاری برای ساخت ۶۲ تصفیه خانه 
جدید فاضلاب شهری در دولت تدبیر و امید نیز 
انجام شده است.طی این مراسم اتابک جعفری به 
عنوان مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان و 
علیرضا رضوی به عنوان مدیرعامل شرکت آبفای 

استان معرفی شدند

فروغ شعله های گاز در روستای 
کوهستانی گلستان سرا

از  سرا  گلستان  روستای  در  گاز  مشعل 
و  نماینده  حضور  با  لاهیجان  شهرستان  توابع 
گاز  شرکت  مدیرعامل  شهرستان،  این  فرماندار 
برافروخته  استان گیلان و مسئولین شهرستانی 
شد.حسین اکبر مدیر شرکت گاز استان گیلان 
در مراسم افتتاح گازرسانی به روستای گلستان 
سرای شهرستان لاهیجان گفت: برای گازرسانی 
بالغ  کوهستانی  و  العبور  روستای صعب  این  به 
با  است.وی  شده  هزینه  تومان  میلیون   ۱۴۰ بر 
فرسای  و طاقت  بسیار سخت  به عملیات  اشاره 
بحمدالله  نمود:  اظهار  روستا،  این  به  گازرسانی 
با گازدار شدن روستای گلستان سرا، عملا کار 
گازرسانی به روستاهای لاهیجان به پایان رسیده 
است.مدیرعامل شرکت گاز استان اظهار داشت: با 
افتتاح این طرح تعداد روستاهای بهره مند از گاز 
و درصد  به ۱۸۰ روستا  در شهرستان لاهیجان 
بهره مندی روستایی شهرستان به ۹۹.۹ درصد 
رسیده است.مهندس اکبر با اشاره به تلاش های 
به  برای گازرسانی  بی دریغ پرسنل شرکت گاز 
برنامه  با  خوشبختانه  گفت:  استان،  نقاط  اقصی 
بهره  درصد  ایم  توانسته  مداوم  تلاش  و  ریزی 
درصد   ۹۵ بالای  به  را  استان  روستایی  مندی 
برسانیم که از متوسط کشوری )۸۴ درصد( بالاتر 
اکنون  اینکه هم  بیان  با  پایان  در  باشد.وی  می 
نعمت  از  گیلان  روستای  و ۲۰۳۵  شهرها  تمام 
با  گاز  شرکت  گفت:  برخوردارند  طبیعی  گاز 
نزدیک شدن به پایان عملیات توسعه گازرسانی 
اصلی  را هدف  استان، کیفی سازی خدمات  در 
کیفی  های  پروژه  اجرای  با  و  داده  قرار  خود 
و  مردم  رضایتمندی  افزایش  درجهت  مختلف 
مشترکین گرامی گام های موثری برداشته است.
در ادامه نیکفر نماینده مردم لاهیجان و سیاهکل 
در مجلس شورای اسلامی ضمن گرامیداشت ایام 
الله دهه فجر و یاد و خاطره شهدای انقلاب بویژه 
سلیمانی  قاسم  حاج  سردار  حرم  مدافع  شهید 
صعب  روستاهای  به  رسانی  خدمات  گفت: 
و  مشکل  بسیار  شهرستان  کوهستانی  و  العبور 
انقلاب  برکت  به  بحمدالله  ولی  است  بر  هزینه 
مردم  خدمتگزاران  تلاش  و  اسلامی  شکوهمند 
در شرکت گاز این نعمت به مردم خوب منطقه 
اسماعیل  مراسم  این  در  است.همچنین  رسیده 
دهه  تبریک  با  لاهیجان  فرماندار  میرغضنفری 
گازرسانی  افتتاح  مراسم  در  گفت:  فجر  مبارک 
گرانقدر  شهدای  از  یادی  باید  روستا  این  به 
و  ها  فداکاری  که  زیرا  نماییم،  اسلامی  انقلاب 
در  امنیت  با  بتوانیم  ما  تا  شد  باعث  آنان  ایثار 
کنار یکدیگر به مردم خدمت نماییم.وی در پایان 
مسئولین دست  و  مردم  تا  نمود  امیدواری  ابراز 
و سرافرازی  آبادانی  به سمت  یکدیگر  در دست 

هرچه بیشتر ایران اسلامی حرکت نمایند.

مدیرعامل آبفای گیلان در برنامه زنده 
تلویزیونی گیلان:

کیفیت آب به صورت شبانه روزی 
رصد می شود.

سید محسن حسینی رئیس هیإت مدیره و 
مدیرعامل این در برنامه زنده تلویزیونی گفتگوی 
خبری صدا و سیمای مرکز گیلان حضور یافت 
گفت.سید  پاسخ  برنامه  مجری  سوالات  به  و 
محسن سحینی رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل 
آبفای گیلان در پاسخ به سوالی در مورد درصد 
گیلان  استان  شهری  جمعیت  از  برخورداری 
گفت: در حال حاضر در بخش شهری ، ۹۹.۹۴ 
درصد جمعیت شهری استان گیلان آب سالم و 
که  دارد  تلاش  شرکت  و  برخوردارند  بهداشتی 
را به۹۹.۹۷درصدبرساند. در  این  تا سال ۱۴۰۰ 
این راستا لازم است ۱۱۷ هزار نفر دیگر  چیزی 
حدود ۳۹ هزارمشترک جدید تحت پوشش قرار 
توسعه  بخش  در  که  اقداماتی  با  البته  و  گیرند 
منابع  کردن  مدار  وارد  همچنین  و  آب  شبکه 
جدید انجام می گیرد  ، به این درصد جمعیت 
طرح  مورد  در  رسید.وی  خواهیم  پوشش  تحت 
در  شرکت  افتتاح  قابل  و  اقدام  دست  در  های 
 ۲۰ گفت:  نیز  اسلامی  فجرانقلاب  مبارک  دهه 
طرح برای دهه فجر امسال داریم که  ارزش آنها 
توسعه شبکه  شامل  و  است  ریال  میلیارد   ۲۴۵
اندازی  راه  و  تجهیز   ، آب  شبکه  اصلاح  آب، 
جمع  فاضلاب،شبکه  بخش  ودر  چاه  فقره  چند 
آوری فاضلاب،نصب انشعابات فاضلاب می شود.
آبفای  آبرسانی  تاسیسات  بزرگترین  حسینی 
بزرگ آب گیلان دانست  را تصفیه خانه  گیلان 
و عنوان کرد: در حال حاضراین تصفیه خانه  ۱۲ 
شهر استان را تحت پوشش قرار داده و امیدواریم 
با وارد مدار شدن فاز دوم آن چند شهر دیگر نیز 
هیأت  شود.رئیس  اضافه  شهرها  این  مجموع  به 
مدیره آبفای گیلان در مورد کیفیت آب که به 
از مهمترین سوالات مردم  ه  برنام  گفته مجری 
به  است،  فراگیر  فرایندی  این  گفت:  نیز  است 
می  شامل  نیز  را  تولید  از  قبل  که حتی  نحوی 
شود، یعنی کنترل کیفیت آب که به آن برنامه 
ایمنی آب گفته می شود، کیفیت ، مخاطرات و 
ریسک های آب را قبل از اینکه به تصفیه خانه 
هابرسد، مورد بررسی قرار می دهد.وی به پایشی 
گیلان  پزشگی  علوم  دانشکده  همکاران  با  که 
شامل نمونه گیری و کلرسنجی هایی که انجام 
در  نیز  تجهیزاتی  افزود:  کردو  گیرداشاره  می 
سطح شهرها نصب شده و میزان کلر موجود در 
آب را به عنوان یک شاخص بهداشتی نشان می 
دهد.البته در همین راستا شستشوی شبانه شبکه 
های آب نیز به صورت مرتب انجام می شود، در 
شبکه شهری چیزی بیش از ۵۰۰۰کیلومتر طول 
شبکه توزیع وجود دارد که بخصوص در نقاط بن 
بست و مناطقی که سرعت آب کم است ممکن 
است ماندن آب موجب تغییر در طعم ورنگ آب 
برنامه های منظم شستشوی  با اجرای  شود که 
می  بعدانجام  به  شب   ۱۲ ساعت  از  که  شبانه 
گردد، این مشکل حل می شود.مدیرعامل آبفای 
گیلان با معرفی مجدد سامانه تلفنی شبانه روزی 
۱۲۲ از مردم گیلان خواست هرگونه حاثه ای در 
مورد شبکه و انشعابات آب و فاضلاب را به این 
شماره اعلام نمایند، تا در اسرع وقت نسبت به 

رفع مشکل اقدام گردد.
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